
Storkøbenhavns Jagtforening 

Mosesvinget 3 

2400 København NV. 

 

Generalforsamling den 17. marts 2015 kl. 19.30 

 

Formanden  indledte med en kort stilhed for dem, af medlemmerne, som vi ikke har mere. 

 

Pkt. 1 Arne Holten valgt som dirigent  

 Konstateret af generalforsamlingen er lovligt indvarslet 

 

Pkt.2 Valg af stemmetællere Ebbe Salling og Hugo Emkjer blev valgt 

 

Pkt. 3 Valg af referent Ole Jervin blev valgt 

 

Pkt. 4 Beretning ved formanden Poul Kannik 

 Beretningen godkendt. 

 (vedhæftet som bilag) 

 

Pkt. 5 Skydeudvalget – Beretning ved Søren List 

 Beretningen godkendt 

 

 Medieudvalget – Beretning ved Hanne Hauer 

 Beretningen godkendt 

 

 Klubhusudvalget – Beretning ved Frank Rattleff 

 Beretningen godkendt 

 

 Reguleringsudvalget – Beretning ved Frank Rattleff 

 Besvarede spørgsmål fra deltagerne 

 Beretningen godkendt 

 



 Jagttegnsudvalget – Beretning ved Hans –Erik Fog 

 Besvarede spørgsmål fra deltagerne 

 Beretningen  godkendt 

 

 Hundeudvalget samt jagthornsudvalget 

 ved Poul Kannik  

 Beretningen godkendt 

 

Pkt. 6 Regnskab ved Svend Isling 

 Driftregnskab 

 Skydeudvalget 

 Jagttegnudvalget 

 Regnskab godkendt 

 

Pkt. 7 Indkommende forslagtil 

Forslag fra Per Næsby, skydeinstruktør - bortfaldet 

 Ændringsforslag fra bestyrelsen  vedtaget 

 

Pkt. 8 Fastsættelse af kontingent  

 Svend Isling fremviste oversigt vedrørende  kontingent grupper 

 Kontingent for 2015 godkendt. 

 

Pkt. 9. Budget 2015 

 Budget godkendt 

 

Pkt. 10 Valg af bestyrelsemedlemmer 

 Allan Pastoft – genvalgt 

 Ebbe Salling ej genvalg i stedet opstiler Frank Rattleff 

 Frank Rattleff – valgt 

 Jens Tilsed – genvalgt 

 

 



  

Pkt. 11 Valg af Suppleanter  .til bestyrelsen : 

Hanne Hauer –genopstiller  og Rune opstiller 

 Skriftlig afstemning: Hanne 11 stemmer og Rune 9 stemmer.  Hanne valgt 

 

Pkt. 12 Revisior Hans Henrik Sand , genopstiller  er genvalgt 

 Revisiorsuppleant  Ole Pedersen genopstiller – Ole Pedersen genvalgt 

 

Pkt. 13 Valg af udvalgsformand 

Skydeudvalg Søren List 

Klubudvalg  Frank Rattleff 

Jagttegn  Hans Erik  Fog  

Regulering  Frank Rattleff 

Hunde  Poul  Kannik 

Jagthorn  Poul Kannik 

Medie  Hanne Hauer 

 

Pkt. 14 Eventuelt  Jægerråds orientering  ved Ebbe Salling 

  Orientering om Grønt råd 

  Arbejdet i Kreds 7 

  Arbejdet i Jægerrådet 

 

  Poul Kannik opfordrede til opskrivning som delegerede 

 

Formanden takkede dirigenten for god rod og orden 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 21.45 

 

 

   Godkendt Arne Holten ___________ 

    Dirigent 

 



 

Bilag 

 

Formandens beretning 

2014-2015 

Efterhånden som tiden er gået, føler Bestyrelsen sig godt tilpas i Mosehuset, den ser ud til 

at smitte af på vores medlemmer, desto mere det bliver kendt af medlemmer jo mere vil 

de muligheder der er her i Mosehuset blive udnyttet. 

Bestyrelsen har afholdt 10 bestyrelsesmøde, vi prøver at gøre møderne så korte som 

mulig, ved at oprette udvalg som kan sagsbehandle og komme med et kort oplæg til 

bestyrelsen. 

Samarbejdet med andre bruger af mosen bliver holde i gang på forskelig vis, ikke mindst 

deltagelse i mosetræf den 31 marts 2015giver os mulighed for at træffe andre bruger, 

vores tætte samarbejde med Modens venner. Igennem Hanne Hauer er til stor gavn for 

os, spørgsmål her om kan stilles til Hanne under eventuelt. 

 Fremtiden planerne er ikke skrinlagt arealerne til hunde træning og vildtplantning skole, 

er stadig væk aktuelt, der ikke har fortiden kunne frigøres resurser til denne opgave, vi 

har et til savn fra Mosens venner om at støtte vores projekt. 

Min vision om at bygge en 100 meter underjordisk indskydnings bane, ind i bakken, bag 

ved Mosehuset, er ikke glemt men også her er det et spørgsmål om resurser.  

Hvad angår Diana og Hjemmesiden så er det lagt over i Medieudvalget, Diana er stadig 

væk en af de store udgift poster.  

Danmarks Jægerforbund flyttede til Kalø, den store omvæltning med ansættelse af nye 

medarbejder, har givet lange vente tider på svar og registrering af medlemmer. Der har 

været afholdt kredsmøde SJF fik 3 pladser til delegeretmødet. Yderligt spørgsmål Ebbe? 

Min opfordring sidste år, til alle jer medlemmer, til at komme frem hvis de har nogle 

ønsker til en aktivitet eller et tirsdags arrangement så syndes bestyrelsen at man skal 

komme frem med dem. 

Til slut vil jeg takke alle der bakker op om foreningen.   Med det bedste håb for fremtiden 

slutter jeg foreningen beretning.  

 


